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    Poznań, 18 września 2020 r. 

 
 

ZAPYTANIE 

 

 

Dotyczy: Liczby dzieci w „wieku żłobkowym”. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Proszę o przekazanie odpowiedzi na poniższe pytania: 

 

1. Ile w chwili obecnej według ewidencji ludności w Poznaniu mieszka dzieci w wieku 

żłobkowym, tj. do 2,5 roku? 

2. Ile z powyższych dzieci korzysta ze świadczenia żłobkowego finansowanego przez Miasto 

Poznań? 

3. Ile dzieci znajduje się pod opieką w żłobkach publicznych prowadzonych przez Miasto 

Poznań? 

 

 

 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 

 


